
ZBRALI SO POMOČ
V akciji zbiranja pomoči za potresno

območje Kozjanskega na območju kra-
jevne skupnosti Medvode, katero je vo-
dila krajevna organizacija SZDL, je bilo
zbranih sedem tisoč dnarjev. Mimo tega
so delovne organzaeije prispevale zaslu-
žek izredne delovne sobote v mesecu ok-
tobru.

NEUREJENA KANALIZACIJA
V zadnjih letih je v Vodicah zraslo precej

novih hiš, vendar pa niso vzporedno rasle tudi
komunalne naprave. Zato je danes čutiti v
Vodicah predvsem pomanjkanje kanalizacije,
ki ni v celoti urejena. Medtem, ko pri starih
hišah kanalizacijo nadomeščajo odsluženi vod-
njaki, pa odpadne vode pri novejših hišah
povzročajo velik problem, saj jih ni mogoče
razvoziti po poljih zaradi raznih kemičnih
snovi iz pralnih in drugih praškov. Zaradi
neurejene kanalizacije postaja tudi potok sko-
zi Vodice vedno bolj umazan in zanemarjen.
Na krajevni skupnosti v Vodicah so nam po-
vedali, da se že pogovarjajo z vodno skup-
nostjo Ljubljanica—Sava za ureditev potoka,
hkrati pa tudi razmišljajo o čimprejšnji do-
končni ureditvi kanalizacije skozi celotne Vo-
dice.

ZANIMANJE ZA GORIČANE
V tem letnem času beležijo na gradu Go-

ričane precejšen obisk. Mimo stalnih zbirk so
obiskovalcem na voljo ob nedeljskih popol-
dnevih zanimiva predavanja. Tako sta gosto-
vali japonski mojstrici ikebane — profesorici
Kimiko Tsukuda in Hiroko Jugeta s tokijske
univerze Ohara. Z izrednim programom se je
predstavila skupina afriških študentov iz
Ljubljane, sodelavci Etnografskega muzeja iz
Ljubljane pa pripravljajo še številna- preda-
vanja, ki se bodo vrstila vse do konca leta.

MARKIRANE POTI
Clani markaciiskega odseka planinskega

društva Medvode so letos opravili obsežno de-
lo, saj so označili več poti v Dolomitih in Ju-
lijskih Alpah ter zamenjali nad 50 opozoril-
nih in smernlh znakov.

V načrtu imajo še označitev poti na Pon-
ce, Kotovo sedlo in Jalovec ter postavitev skri-
njic z vpisno knjigo in žigom pri izviru Na-
diže, na Slemenovi špici in na Kotovem sedlu.

KDO NAJ ČISTI?

SKRB ZA MLADI ROD
V DRAVLJAH

Kakor vsak teden otroka je zlasti letošnji
— 20. jubilejni mednarodni teden otroka —
predstavljal obdobje, ko v Dravljah analizi-
rajo situacijo in zavzamejo v skrbi za mladi
rod odločnejša stališča. Lani je ob taki analizi
bil osnovan akcijski odbor za otroški vrtec,
letos pa sta društvo prijateljev mladine in
mladinski aktiv še odločneje podčrtala ta
problem v Dravljah ter s svojo spomenico obi-
skala vse predstavnike družbenopolitičnega
življenja.

Akcija že dobiva konkretnejšo obliko: v
Dravljah bo kmalu otroški vrtec, in sicer v že
zgrajenem bloku.

V letošnjem tednu otroka so za otroke pri-
redili v Dravljah literarni večer, na katerem
so se pionirji seznanili s književnico Branko
Jurca ter njenimi deli in življenjem. Za star-
še pa je DPM Dravlje priredilo veseli večer
narodnih melodij, ki jiti je izvajal priljubljeni
vokalno-instrumentalni ansambel Franca Bo-
golina.

PRIKAZ GAŠENJA

ODSORNiKALI DELEGAT?

Poslance in odbornike smo navadno
ozmerjali šele takrat, ko jim je potekel
mandat. Takrat smo navadno vedeli
povedati veliko slabega — od tega, da
smo jih videli le ob volitvah, da so
potem prešli v popolno ilegalo pa do
tega, da niso imeli posluha za težave
»baze«.

Ce pa bomo tudl pri delegatih čakali
do konca mandata, potem bomo go-
tovo pojedli nekoliko zarečenega kruha,
saj smo ob volitvah zatrjevali, da je
delegatski sistem vse kaj drugega kot
odborniški. Torej — povzdignimo glas
že danes in pokličimo na odgovornost
delegate, ki zanemarjajo svoje obvez-
nosti! Poglejmo na primer, kje so vzro-
ki, da se sej skupine, ki delegira v
mestno skupščino, udeležuje navadno
le 7 ali 8 delegatov (od skupno 20)?
In zakaj se iz posameznih krajevnih
sploh še niso prikazali na seji skupine?
skupnosti (Vodice, Topol) delegati
Ne pustimo jim, da postanejo odbor-
niki (in to v slabem smislu, kajti imeli
smo tudi zelo prizadevne in vestne
poslance)!

Sosedje v hribu so vedno na suhem, zato so
kanali zaraščeni, cesta in dvorišča spodnjih
sosedov pa uničena...

VEČ PROSTORA ZA VRTEC
V Smartnem pod Smarno goro že dalj časa

obstaja disloeirani oddelek VVZ Rezke Dra-
garjeve iz Sentvida. Na razpolago ima eno
učilnicp v stari stavbi osnovne šole heroja
Staneta Kosca. Trenutno je v varstvu nekaj
nad 20 otrok, za sprejem v vrtec pa prosi še
precej otrok. Zato pri KS Smartno—Tacen že
razmišljajo o razširitvi oddelka, s tem — da
bi v stari stavbi osnovne šole v Smartnem še
kakšno učilnico preuredili v vrtec. S tem bi
tudi otrokom staršev, ki niso zaposleni v to-
varni Rašica, omogočili strokovno varstvo,
kajti obstoječi oddelek je opremila Rašica, za-
to imajo tudi otroci staršev, ki so zaposleni v
tovarni, prednost pri sprejemu v vrtec.

ZEMELJSKI UDOR
Ob zadnjem močnem deževju se je na ce-

sti Gameljne—Crnuče udrla zetnlja in s tem
onemogočila promet. Ta je sedaj mogoč le za
pešce, kolesarje in motoriste. Da bodo cesto
spet uredili za normalen promet, bodo potre-
bovali precej denarja, pa tudi časa.

Pri KS Gameljne zato predlagajo, da bi
cesto še do zime usposobili za promet, vendar
pa bi po njej dovolili voziti le določenim vr-
stam vozil. Seveda bodo zadnjo besedo rekli
strokovnjaki Zavoda za raziskavo materialaiz
Ljubljane.

V tovarni.barv in lakov Color Medvode so
zadnjo- sredo v septembru pripravili praktični
prikaz gašenja za vse člane delovnega kolek-
tiva ter za učence osnovne šole Franca Bu-
kovca iz Preske. V tovarni Color je zaradi
opravka z lahko vnetljivimi snovmi verjetnost
požara zelo velika, zato vsako leto seznanijo
člane kolektiva z delovanjem gasilskih na-
prav.

ODLIKOVANI GASILCI V UTIKU

V petek, 27. septembra proti večeru so se
oglasile gasilske sirene, ki so napovedale sek-
torsko gasilsko vajo sektorja Vodice v Selu.
Vaja, katere se je udeležilo okrog 70 gasilcev
iz šestih gasilskih društev, je po besedah Vi-
lija Cernivca, sektorskega poveljnika, zelo
dobro uspela, saj so gasilci izredno hitro za-
čeli krotiti.»požar«.

Naslednjega dne, v soboto 28. septembra
pa je predsednik gasilske zveze občine Šiška
tovariš Vili Zalta ob tednu požarne varnosti
in pa ob obletnici ustanovitve Rašiške čete v
domu družbenih organizacij v Utiku 12 naj-
prizadevnejšim gasilcem iz sektorja Vodice
podelil gasilska odlikovanja, šest gasilcev pa
je prejelo naziv gasilskega častnika.

CIMPREJŠNJA
IZGRADNJA CEST

Med komunalnitni napravami, ki občane
najbolj zanimajo, so prav gotovo na prvem
mestu ceste. Povsod si želijo čimveč asfaltira-
nih cest, pa čeprav zanje prispevajo tudi ne-
posredno z delom in denarjem. Tudi v Polju
pri Vodicah so občani s prostovoljnim delom
in samoprispevkom pripomogli, da so skozi
vas dobili asfaltno prevleko. Žal pa je za do-
kongfiff ureditev ceste zmanjkalo denarja, saj
je treba položiti še vrhnjo plast finega asfal-
ta, kar bi stalo okrog 100.000 din. Prav tako
je delno urejena tudi cesta skozi Vodice, ki
še sploh ni dokončno asfaltirana. Tudi tu je
za nadaljnjo izgradnjo zmanjkalo denarja. Na
obeh omenjenih cestah se zaradi neurejenosti
dela škoda, zato bi bilo treba dela čimprej
dokončati. Pri KS Vodice se zavzemajo za
uvedbo novega samoprispevka za dokončno
ureditev cest, seveda pa bi morali del sred-
stev prispevati tudi KS Vodice in pa občina
Ljubljana-Siška.


